
 

Kohdekohtainen sisäilmatyöryhmä 

Pellavan päiväkoti 

 

Ajankohta:  

6.9.2018 klo 8.00-8.56  

 

Osallistujat: 

Tiina Simons, kehittämispäällikkö kasvatus- ja sivistystoimi (puheenjohtaja) 

Sirkku Kimonis, varhaiskasvatusyksikön johtaja 

Hannamari Halinen, varhaiskasvatuspäällikkö 

Pia Gummerus, terveystarkastaja 

Markku Kaarlejärvi, työsuojeluvaltuutettu 

Pirkko Kolmonen, vastaava työterveyshoitaja 

Anne Lindfors, työterveyshoitaja 

Carina Åberg, henkilöstön edustaja 

Mika Mäkelä, isännöitsijä 

Jyrki Hiltunen, remontin valvoja 

Ari Lahtisalo, työnjohtaja 

Mervi Ahola, Pauli Miettinen, Ulla Siimes, huoltajien edustajat 

Pia Visti-Korhonen (sihteeri) 

 

 

Pöytäkirja 

 

1. Kokouksen avaus ja läsnäolijat 

 Tiina Simons avasi kokouksen ja todettiin läsnäolijat esittelykierrok-

sella.  

 

2. Oireilijoiden laadun ja määrän kartoitus  

 Todettiin läsnä olevien varhaiskasvatusyksikön johtajan ja henkilös-

tön, työterveyshuollon, työsuojelun ja huoltajien edustajien tilannetie-

dot oireilijoiden laadusta ja määrästä kesän jälkeen. Johtopäätös: Uu-

sia ilmoituksia ei ole tullut.  

 Kasvatus- ja sivistystoimi esittää Tuusulan liittyvän Satakunta-hank-

keeseen, jonka kautta systemaattiset sisäilmakyselyt tulisivat olemaan 

osa hanketta joka toinen vuosi.  

 

3. Kiinteistökatsaus 

 Varhaiskasvatusyksikön johtaja Sirkku Kimonis kertoi tiedossaan ole-

van tilannekatsauksen kiinteistön tilanteesta YIT:n edustajien ollessa 

estyneitä osallistumasta kokoukseen:  

 Alakerran valmistuminen on nyt prioriteetti 1, tämän hetkinen 

arvio valmistumisesta on syyskuu.  



 Yläkerran esiopetustilat otettavissa käyttöön viimeisimmän tie-

don mukaan lokakuussa.  

 Remontin etenemisen seuraamiseen ja toimintojen sijoitteluun 

on toteutettu tilakartta 1. kerroksesta. 2. kerroksesta otettava 

käyttöön vastaava kartta kuin 1. kerroksesta. Toimintojen sijoit-

telusta vastaa varhaiskasvatusyksikön johtaja.  

 

Kuva: Käytössä oleva tilakartta 1. kerroksesta 

 
 

4. Toteutuneet toimenpiteet 

 Varhaiskasvatusyksikön johtaja kertoi tiedossaan olevan tilannekat-

sauksen kiinteistön toteutuneista toimenpiteistä YIT:n edustajien ol-

lessa estyneitä osallistumasta kokoukseen.  

 

5. Uudet toimenpiteet 

 Seuraavassa kokouksessa varmistetaan toimenpiteiden aikataulut 

YIT:n edustajilta.  

 

6. Viestintä 

 Huoltajille ja henkilöstölle laaditaan kooste käsitellyistä asioista.  

 

7. Seuraavan kokouksen sopiminen 

 Kokousaikavaihtoehdot:  

Maanantai 17.9.2018 klo 8.00 tai perjantai 21.9.2018 klo 15.30 

 

  

 

 

 

 


